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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 3 
 
 
Tiešsaistes padomes sēde Google Meet platformā. 
Rīgā, 2020. gada 20. janvārī, pulksten 10:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 
Edgars Dupats, Ivo, Čerbakovs, Normunds Malnačs, Linards Veide, Uldis Ālītis, Mārtiņš Ķenģis.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un BMX menedžeris 
Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis.  
 
Padome sanākusi septiņu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli decembra mēnesī – A. Ozols. 
3. Ziņojums par sadarbību ar LOK – T. Markss. 
4. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju projekta dalībai Eiropas un pasaules 
čempionātā izskatīšana – A. Bēcis. 
5. Latvijas MTB riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju dalībai 2021. gada Eiropas un pasaules 
čempionātā projekta izskatīšana – A. Bēcis. 
6. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu kandidātu noteikšanas kritēriju projekta izskatīšana un 
apstiprināšana – A. Bēcis.  
7. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu treneru apstiprināšana – A. Bēcis. 
8. LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru komisijas nolikuma projekta  izskatīšana un 
apstiprināšana - T. Markss. 
9. LRF logo skiču izskatīšana – A. Ozols. 
 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 2 
apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 2 redakciju. 
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2. Ziņojums par LRF finansiālo stāvokli decembra mēnesī – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finansiālo stāvokli 2020. gada 
decembra mēnesī. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF budžeta ieņēmumu un 
izdevumu pozīcijām. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu. 
 
3. Ziņojums par sadarbību ar LOK – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF sadarbību ar Latvijas Olimpisko 
komiteju (LOK). Norāda, ka no 2021. gada LOK Latvijas Olimpiskās vienības (LOV) sastāvā 
iekļauto sportistu finansēšanas administrēšanu nodos olimpisko sporta veidu federāciju pārziņā. 
T. Markss informē, ka LRF ir nosūtījusi oficiālas vēstules LOK ģenerālsekretāram Kārlim 
Lejniekam un LOV valdes priekšsēdētājam  Einaram Fogelim, ar lūgumu pārskatīt LOV vasaras 
sporta veidu sastāvu 2021. gadam. Norāda, ka LRF lūgusi LOV vasaras sporta veidu sastāvā 
esošos BMX sportistus – Kristenu Krīgeru un Vanesu Buldinsku – pārcelt no jaunatnes uz 
sudraba sastāvu, bet LOV sastāvos neiekļautos BMX sportistus – Vinetu Pētersoni un Helviju 
Babri – iekļaut LOV sudraba sastāvā. T. Markss norāda, ka BMX sportistu paaugstināšana vai 
iekļaušana LOV sastāvos, tika pamatota ar Tokijas Olimpisko spēļu kvalifikācijas perioda 
pagarināšanu un augstāk minēto sportistu reālajām izredzēm  tām kvalificēties.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
4. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju projekta dalībai Eiropas 
un pasaules čempionātā izskatīšana – A. Bēcis. 
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par sagatavoto Latvijas šosejas 
riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju projektu dalībai 2021. gada Eiropas un pasaules 
čempionātos. L. Veide aicina padomes locekļus nelemt par kritēriju projektu apstiprināšanu, 
uzdodot A. Bēcim veikt redakcionālus un saturiskus precizējumus līdz nākamajai LRF padomes 
sēdei.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
4.1. Atlikt jautājuma par Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju projektu dalībai 
2021. gada Eiropas un pasaules čempionātos izskatīšanu. 
4.2. Uzdot A. Bēcim veikt redakcionālus un saturiskus kritēriju projekta precizējumus līdz 
nākamajai LRF padomes sēdei. 
 
5. Latvijas MTB riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju dalībai 2021. gada Eiropas 
un pasaules čempionātā projekta izskatīšana – A. Bēcis. 
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par sagatavoto Latvijas MTB riteņbraukšanas 
izlašu atlases kritēriju projektu dalībai 2021. gada Eiropas un pasaules čempionātos. L. Veide 
aicina padomes locekļus nelemt par kritēriju projektu apstiprināšanu, uzdodot A. Bēcim veikt 
redakcionālus un saturiskus precizējumus līdz nākamajai LRF padomes sēdei.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
5.1. Atlikt jautājuma par Latvijas MTB riteņbraukšanas izlašu atlases kritēriju projektu dalībai 
2021. gada Eiropas un pasaules čempionātos izskatīšanu. 
5.2. Uzdot A. Bēcim veikt redakcionālus un saturiskus kritēriju projekta precizējumus līdz 
nākamajai LRF padomes sēdei. 
 
6. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu kandidātu noteikšanas kritēriju projekta 
izskatīšana un apstiprināšana – A. Bēcis.  
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu 
kandidātu noteikšanas kritēriju projektu 2021. gadam. L. Veide aicina padomes locekļus nelemt 
par kritēriju projektu apstiprināšanu, uzdodot A. Bēcim veikt redakcionālus un saturiskus 
precizējumus līdz nākamajai LRF padomes sēdei. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
6.1. Atlikt jautājuma par Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu kandidātu noteikšanas kritēriju 
projekta 2021. gadam izskatīšanu.  
6.2. Uzdot A. Bēcim veikt redakcionālus un saturiskus kritēriju projekta precizējumus līdz 
nākamajai LRF padomes sēdei. 
 
7. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu treneru apstiprināšana – A. Bēcis. 
A. Bēcis informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF šosejas un MTB treneru padomes 
izvirzītajiem Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu treneru kandidātiem 2021. gada sezonai. A. 
Bēcis norāda, ka par elites un U23 vīriešu izlases galveno treneri izvirzīts Toms Flaksis, par 
junioru vīriešu izlases galveno treneri izvirzīts Viesturs Lukševics, par jauniešu puišu izlases 
galveno treneri izvirzīts Jānis Veide, bet par meiteņu un sieviešu izlašu galveno treneri izvirzīts 
Raivis Belohvoščiks. A. Bēcis aicina padomes locekļus balsot par LRF šosejas un MTB treneru 
padomes izvirzītajiem Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu treneru kandidātiem 2021. gada 
sezonai. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF šosejas un MTB treneru padomes izvirzītos Latvijas šosejas riteņbraukšanas 
izlašu trenerus 2021. gada sezonai – Tomu Flaksi par elites un U23 vīriešu izlašu galveno 
treneri, Viesturu Lukševicu par junioru vīriešu izlases galveno treneri, Jāni Veidi par jauniešu 
puišu izlases galveno treneri, bet Raivi Belohvoščiku par meiteņu un sieviešu izlašu galveno 
treneri. 
 
8. LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru komisijas nolikuma projekta  
izskatīšana un apstiprināšana - T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par sagatavoto LRF šosejas un MTB 
sacensību organizatoru komisijas nolikuma projektu. T. Markss informē par komisijas darbību un 
tās locekļiem. Norāda, ka komisijas galvenie uzdevumi būs – šosejas un MTB sacensību 
organizēšanas noteikumu, un sacensību organizēšanas vadlīniju izstrāde. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par nolikuma projektu. T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF 
šosejas un MTB sacensību organizatoru komisijas nolikuma projektu.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru komisijas nolikumu.  
 
9. LRF logo skiču izskatīšana – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par ideju veikt LRF logo modernizēšanu. 
Iepazīstina ar logo skiču variantiem, aicinot uz plašāku diskusiju. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par sagatavotajiem LRF logo skiču variantiem. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Normundam 
Malnačam, Linardam Veidem, Uldim Ālītim un Mārtiņam Ķeņģim par,  NOLEMJ: 
Uzdot LRF biroja darbiniekiem turpināt darbu pie LRF logo modernizēšanas, piedāvājot jaunus 
skiču variantus.  
 
Padome darbu beidz pulksten 12:00. 
 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Ivo Čerbakovs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Normunds Malnačs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Mārtiņš Ķeņģis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 



LRF Padomes sēdes protokols Nr.3 5 

 

Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


